
SFO-forældrerådsmøde referat d.14/12/2023 
 
Brian fortæller kort om fællesmødet i bestyrelsen i nov.:  

• Trivselsmåling blandt elever  fyldte mest 
 
”Udeliv” blev bragt op overfor betyrelsen/ledelsen  Vi arbejder videre med hvordan dette kan 
gennemføres i praksis 

• F-ugerne kunne være et sted at starte 
 
Samarbejdsaftalen skal drøftes med skolebestyrelsen 

• Brian sender link/den så vi kan læse den igennem 
• Samarbejdet skal være mere tydeligt 

 
Årshjul 
 
Årshjulet er gennemgået og rettet til hvor det var nødvendigt/relevant 
 
Temaerne ””modtagelse af nye børn” og ”overgang til klun” ligger fremadrettet på samme møde i 
januar. 
Sidsel revidere årshjulet og sender det ud 
 
Forældrekaffe i efteråret 
 
Indtryk fra dagen: 

• Bekymring om hvad der må spilles i Nørdeland af specifikt spil  Brian fortæller at den er 
taget op fra SFO´ens side og at man nu aktivt skal tilmelde sit barn det spil 
 

• Overgang til klub: oplevelser om at det hurtigt ”ebber ud”  mere samarbejde på tværs af 
klasserne specielt nuværende 3. klasse  styrke det tværrelationelle 

• Vi skal hjælpe ledelsen med at belyse ”den dårlige snak” om klubben 
• Forslag til gå-makkere alle venskabsklasserne 
• SFO-forældreråd afholde et møde med klubansatte?  vi skal tale med Ture om at dette 

også er en ledelseopgave 
 
Synlighed 
Plakaten er færdig og godkendt. Brian får den trykt.  
Referater skal sendes ud på hjemmeside  Ture har ansvar for dette 
 
Legepladsmøde for kommende skolebørn og deres forældre 

• Bedre reklame for dette  ledelseopgave?  
 
 
 
 


